
Več uslužnostnih obrti
Zalog s svojimi tovamami, tovor-

no postajo in diugo dejavnostjo je
že zdavnaj presegel podrodje nekda-
nje vasi, saj se razprostira navelikem
področju in ima tudi veliko ljudi,
piedvsem delavstva; ti pa potrebu-
jejo razne usluge - od čevljarjev,
krojačev pa do trgovin, frizerjev in
drugih uslužnostnih obrti. V vsem
Zalogu je ena sama frizerka za
dame, 24-letna Ida Alagič, rojena
Založanka, 5 let poročena in mati
3-letnega fantka. Frizerski salon in
delo v njem ji vzame veliko časa, saj
je odprt skoro ves dan, toda kot
pravi, ji vseeno ostane še malo časa
zase in za otroka, predvsem zato,
ker si zna delo razporediti in ker si
čas za to preprosto vzame.

,,In kdaj ste pričeli s svojo
obrtjo? "

,,Pred dvema letoma in pol."
,,Pa je bilo težko dobiti prostor

za frizerski salon? "
,,Da, kar precej. Bila sem še mla-

da in ko sem spraševala za lokal, me
Ijudje sprva sploh niso resno jemali.
Sem pa le ,,staknila" prazen prostor
v zadnjih prostorih zadružnega
doma, si tam uredila lokal in zapro-
sila za obrtno dovoljenje."

,,So vam delali kake težave pri iz-
daji obrtnega dovoljenja? "

,,Ne, nobenih."
,,Kaj pa sanitarna inšpekcija? "
,,Tudi ta mi ni delala težav. Lokal

je bil sicer majhen, a ličen."
,,Toda danes imate precej velik

lokal? "
,,Da, imam ga. PriSla pa sem do

njega tako, da mi je prostor od-
stopilo podjetje Krajina vino. To se
je združilo s Slovenija vinom, to
podjetje pa ni imelo interesa ob-
dižati tu lokal. Tako sem piišla do
njega jaz, vtnesno steno podila in ga
razširila tako, da je tak, kot je
danes."

,,In ste z lokalom zadovoljni? "
,,Sem, saj drugega si ne morem

dobiti. Zameiiti pa je občini, pa
tudi urbanistom in arhitektom, da
pri projektiranju objektov ne mislijo
dovolj na lokale, saj teh vedno manj-
ka in obrtniki se morajo stiskati v
neustreznih lokalih, po dvoriščih in
zakotnih kiajih."

,,Torej niste zadovoljni s tako po-
litiko? "

,,Še daleč ne. Če pogledate lokale
v diugih dižavah in jih primeijate z
našimi boste videli, da je pri nas
prava revščina; Lokalov ni, posebno

ne na prometnih in izpostavljenih
mestih. Manjka predvsem usluž-
nostnih obrti."

,,Kot vidim, imate strank dovolj.
Kaj menite, bi bil Zalogu potreben
še kak damski frizer? "

,,Mislim, da zaenkiat ne. Ljub-
ljana je zelo blizu in Ijudje, ko se
vračajo iz službe, stopijo v mestu
tudi k ftizerju. Povrhu tega pa je
tudi veliko frizerk, ki delajo na črno
in to se pozna tudi meni. Moje
stranke pa so zelo zadovoljne in ko
enkrat pridejo k meni, ostanejo stal-
ne stranke."

,,In delate le ženske frizure? "
,,Ne, tudi manikiram."
,,Zanima me, katere ženske ho-

dijo največ k vam? "
,,Na žalost tiste, ki so že tako

lepe in urejene, to je predvsem
mlade. Čudim se, da pri nas, kjer
veliko trošimo za lazne luksuzne
stvaii, ženske starejših let ne najdejo
časa ali pa denarja za frizerja. Vsa
reklama in vsi nasveti raznih stro-
kovruakov pri tem ne pomagajo
dosti."

,,Torej ste predvsem za pomla-
ditev in polepšanje starejšfli žensk!"

,,Vsekakoi. Iz moje frizerske
prakse vem, da dobijo urejene žen-
ske večjo samozavest in spoštovanje
drugih, pa tudi svojega moža."

,,Vam kot obrtnici ne preostaja
časa, zanima pa me vendarle, če mo
rebitni piosti čas porabite tudi za
kako politično delovanje, na primer
v KS ali kje drugje? "

,,Zaiadi specifičnosti mojega po-
klica mi res ostaja malo prostega
časa in tega izkoristim predvsem za
družino. Sem pa bila nekajkrat na
sestankih KS, predvsem takrat, ko je
šlo za železniške podvoze v Za-
logu."

,,Kot rojena Založanka ste bili
priča velikih sprememb zadnjih let v
Zalogu. Kaj bi mi lahko povedali o
tem? "

,,Z naselitvijo ljudi in z novo in-
dustrijo so se odpirali tudi problemi,
kot so ureditev cest, pločnikov, tele-
fonov, rekreacijskega centra, kopa-
lišča, pa tudi in predvsem otroškega
vrtca. Manjka tudi lokalov, kot npr.
slaščičarne ali kaj podobnega. Ved-
no se najde denai, tudi pri privat-
nikih, za gostilne, za oslalo pa le
redkokdaj.

,,Bi raorebiti imeli vprašanje za
javnega delavca v naši občini? "

,,Ne, mogoče kdaj drugič."


